
KOMISJA ROZWOJU GOSPODARCZEGO  

I INFRASTRUKTURY PRZESTRZENNEJ  

W KADENCJI 2010-2014 

 

 

Protokół Nr 34/12 

z posiedzenia Komisji, które odbyło się 18 grudnia 2012 r.  

w Starostwie Powiatowym  w Zgierzu 

 

 

W posiedzeniu udział wzięło 9 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu.  

Lista obecności członków Komisji oraz gości stanowi załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych oraz wykonywaniu prac związanych                    

z remontami i przebudową dróg Powiatu Zgierskiego zapisanych w budżecie na rok 2012. 

3. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na XXXII sesję Rady Powiatu Zgierskiego. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Tadeusz Iwaniuk otworzył 34 posiedzenie Komisji.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Ad. 2 

Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych oraz wykonaniu prac związanych                      

z remontami i przebudową dróg Powiatu Zgierskiego zapisanych w budżecie na rok 

2012 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Wicestarosta Zgierski Marcin Karpiński przedstawił informację w oparciu o w/w materiał. 

 

Ad. 3 

1. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Zgierskiego na 

rok 2013. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

2. Projekt uchwały sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2013                     

- po autopoprawkach. 

 

Wicestarosta  przedstawił projekt uchwały.  

 

Radny Bogdan Jarota zapytał, czy w projekcie budżetu są zabezpieczone pieniądze na 

odwodnienie wiaduktu przy ul. Kolejowej w Głownie. Według radnego ważniejsze jest 

odwodnienie niż zrobienie na tej ulicy nakładki. 

 



Wicestarosta odpowiedział, że wartość inwestycji to około 460.000 zł. Kosztorys jest już 

przygotowany. Rada Miasta Głowna, przyjęła że udzieli pomocy finansowej w wysokości 

90.000 zł na tę inwestycję. W zakresie rzeczowym jest wymienione do położenia: nowa 

warstwa ścieralna bez wymiany krawężników, nowy chodnik obrzeża i zjazdy. 

 

Radny Bogdan Jarota rozumie, że jest to trudny teren do odwodnienia, ale uważa, że jest 

to bardzo istotna sprawa.  

 

Radna Lidia Elert zapytała, czy kwota 288.000 zł z tytułu dochodów z czynszu 

dzierżawnego za wynajem pomieszczeń trzech domów pomocy społecznej nie była                    

w ogóle uwzględniona w budżecie. 

 

Wicestarosta przyznał, że nie była uwzględniona. 

 

Komisja przy 8 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

3. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2013-2022 – po autopoprawkach. 

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały.  

 

  Komisja przy 8 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. 4 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokoły: nr 32 i 33 z posiedzeń Komisji. 

 

Ad. 5 

Radny Bogdan Jarota poprosił o interwencję na drodze w miejscowości Mąkolice. Dziury tam 

zostały załatane, ale jak tylko puścił mróz znowu się  pojawiły. Stan nawierzchni się znacznie 

pogorszył. Radny uważa, że, firma Bunte robi sobie kpiny z powiatu jak również                              

z mieszkańców tej miejscowości. Radny prosił, aby dziury zostały wypełnione właściwie                  

i prawidłowym materiałem. 

 

Wicestarosta  poinformował, że firma Bunte miała w ciągu 30 dni od zakończenia budowy 

dokonać czynności, które były zawarte w porozumieniu. Przyjmując, że autostrada ruszyła             

13 listopada 2012 r. to wszystkie czynności zawarte w porozumieniu powinny być wykonane 

do 13 grudnia. Z porozumienia został wykonany odcinek w miejscowości Wola Błędowa,               

ale też po wielu interwencjach. Prawdopodobnie sprawa skończy się w sądzie, jeżeli firma nie 

wywiąże  się ze swoich zobowiązań. Wicestarosta poinformował, że w dniu jutrzejszym 

zostanie wysłane pismo do firmy Bunte, że niewłaściwie połatała dziury na drodze                         

w miejscowości Mąkolice. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 34 posiedzenia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała  


